



مستادام
MOSTADAM

”خذ اليديد“
” Here we go

مستادام .. للأداء المستدام
Mostadam .. for sustainable
performance





المشاريع الإدارية - فكر الاستدامة Organizational projects - sustainability insight

إدارة كافة المشاريع كتطوير الاستراتيجيات والسياسات وإعادة الهيكلة وتطوير النظم واللوائح وإعداد منهجيات العمل والدلائل وهندسة العمليات وبناء المؤشرات وغيرها بمعايير ونظم تركز على متطلبات ومفاهيم الاستدامة.

Managing all projects, such as developing strategies and policies, restructuring, developing systems and regulations, developing work methodologies, and guidelines, process engineering, building indicators, etc., with standards and systems that emphasize sustainability requirements and concepts.

المشاريع الثقافية Cultural projects

إدارة كافة المشاريع المعنية بالتراث والثقافة كالفعاليات والمبادرات والورش التدريبية في مجالات الفنون الشعبية والثقافية وغيرها.

Managing all projects related to heritage and culture, which includes events, initiatives, and training workshops in cultural and arts .



مشاريع تنمية رأس المال البشري Human capital development projects

إدارة كافة المشاريع التي تستهدف التدريب والتوعية وصقل مهارات الموظفين والعاملين، كإدارة تنفيذ وتقديم الورش التدريبية والتوجيه الوظيفي وغيرها.

Managing projects that aim to train, raise awareness, and sharpen the skills of employees and workers, including overseeing the implementation and delivery of training workshops, career guidance, and other related projects.





المشاريع الإعلامية والتسويقية Media and marketing projects

إدارة كافة مشاريع الإنتاج المرئي والمسموع، من بناء الأفكار وكتابة النصوص واختيار الممثلين وطاقم العمل والتصوير والتسجيل الصوتي والمنتجة والمكساج وغيرها.

Managing all audiovisual production projects, from idea development, script writing, cast and crew selection, shooting, recording, producing, mixing and so on.



“والعديد من خدمات إدارة مشاريع الدعم والاستشارات
للأفراد والمؤسسات”

“And many project management support and
consultancy services for individuals & organizations”



+ 971 50 678 0580 
info@mostadam.ae 
@mostadam.ae  

دبي - الإمارات العربية المتحدة
Dubai - United Arab Emirates

<https://mostadam.ae/>